



### **Application Procedure for HKT-PE(J) & RISE Curriculum (for local primary schools)**

1. Download and complete the *HKT-PE(J) Application Form* and/or *RISE Curriculum Application Form* and
2. Email the completed form to the Jockey Club Project RISE Team (Email: [jcrise@eduhk.hk](mailto:jcrise@eduhk.hk)). (see Appendix I)

### **HKT-PE(J)及「童步向前」英語學習計劃課程教材套申請程序 (本地小學)**

1. 下載及填妥 *HKT-PE(J)* 申請表格 及/或 「童步向前」課程教材套申請表格, 並
2. 以電郵方式提交已填妥的表格至賽馬會「童步向前」英語學習計劃團隊 (電郵: [jcrise@eduhk.hk](mailto:jcrise@eduhk.hk))。 (請參閱附件 I)

Application Procedure for HKT-PE(J) and RISE Curriculum (for local primary schools)

HKT-PE(J)及「童步向前」英語學習計劃課程教材套申請程序 (本地小學)

School  
學校

JC Project RISE Team  
賽馬會「童步向前」英語學習計劃團隊

School  
學校

Fill in and submit application form(s) by email

填妥所需表格，  
並以電郵方式提交表格

Approve application?

批核申請?

Yes  
是

Send Notification Letter to applicant to inform approval of application

向申請者發出  
確認申請通知信

No  
否

Send Reply Letter to applicant for the rejection of application

向申請者發出  
申請未獲批核通知信

Collect HKT-PE(J) and/or RISE Curriculum  
領取HKT-PE(J) 及/或 課程教材套